

## 韓大輝總主教 Archbishop Savio Hon, SDB

蒞臨溫哥華擔任 第七屆全球海外華人牧傳研討會主講嘉賓 Visiting Vancouver as Keynote Speaker WOCPEC 2025

歡迎海外華人天主教徒 (大溫哥華地區、亞省和西雅圖教友) 參與並和韓大輝總主教相聚。

We warmly welcome Overseas Chinese Catholics (Metro Vancouver, Alberta & Seattle faithfuls) to join us and gather with Archbishop Savio Hon.



日期 **Date** 

地點 Venue

活動 **Event** 

Jun 26 (Thu) 1:00PM

加拿大 殉道聖人 天主堂 CMCC\*

加拿大殉道聖人天主堂 — 粤語平日彌撒

韓大輝總主教主祭,誠邀踴躍參與。

Canadian Martyrs Parish - Cantonese Daily Mass Archbishop Hon will celebrate Cantonese Mass.

**Jun 27** (Fri) 7:30PM

耶穌聖心節 — 國粵雙語彌撒

韓大輝總主教主祭,彌撒後與韓總短聚, 歡迎教友自備茶點,與其他教友一同分享交流。

Jun 28 (Sat) Solemnity of Most Sacred Heart of Jesus - Chinese Bilingual Mass Archbishop Hon will celebrate the Chinese Bilingual Mass. Please bring refreshments to share after Mass.

9:00AM

## 聖母無玷之心紀念日 - 粵語彌撒

韓大輝總主教將聯同聖母潔心會修女,一同慶祝主保瞻禮。 彌撒後備有茶點,歡迎教友共聚、同賀主恩。

Jun 29 (Sun)

Memorial of the Immaculate Heart of Mary - Cantonese Mass Archbishop Savio Hon will celebrate feast day with Sisters of the Immaculate Heart of Mary.

Light refreshments will be served after Mass. All are welcome.

9:30AM

SFX

Parish\*

聖伯多祿及聖保祿宗徒節日 - 粵語彌撒

韓大輝總主教主祭主日感恩聖祭,誠邀踴躍參與。

Solemnity of Saints Peter and Paul, Apostles - Cantonese Mass Archbishop Hon will celebrate Cantonese Sunday Mass.

Jul 6 (Sun) 11:15AM

第七屆全球海外華人牧傳研討會閉幕彌撒 — 英語主日彌撒 溫哥華總主教Richard W. Smith及韓大輝總主教主祭。

**WOCPEC 2025 Closing Mass - English Sunday Mass** Archbishop of Vancouver Richard W. Smith & Archbishop Hon will celebrate English Sunday Mass.

Jul 7 (Mon) 9:00AM

## 天主教聖方濟堂 - 粤語平日彌撒

韓大輝總主教主祭,誠邀踴躍參與。

SFX Parish - Cantonese Daily Mass

Archbishop Hon will celebrate Cantonese Mass.

<sup>\*</sup> 加拿大殉道聖人天主堂 Canadian Martyrs Catholic Church (5771 Granville Avenue, Richmond, BC, Canada) 溫哥華天主教聖方濟堂 St Francis Xavier Parish (438 Great Northern Way, Vancouver, BC, Canada)